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Již tradičně netradiční pouťový 
víkend v Budislavicích

Na první víkend v září v  Budislavicích připadá pouť ke sv. Jiljí, kterému je 
zasvěcen místní kostel. Protože program pouti se začal před pár lety ubírat 
jiným směrem, tak tuto pouť mnohdy nazýváme „Tradičně netradiční poutí 
v Budislavicích.“

Přípravy byly zahájeny již v pátek, kdy se začaly navážet a připravovat stany 
před hostincem, protože na sobotní den ještě připadlo okresní kolo v hasičské 
soutěži, které se konalo v Nepomuku u školy a budislavičtí hasiči se závodů také 
účastnili, tak aby se všechno stihlo připravit. Na samotnou přípravu se sešlo 
celkem dost lidí, tak šla práce rychle od ruky, před hostincem se postavily dva 
stany a přichystalo se sezení pro návštěvníky pouti. Sobotní ráno patřilo 
přípravám na soutěž, na kterou jsme vyrazili dopravním autem zapůjčeným od 
mladosmolivecké výjezdové jednotky, za což moc děkujeme. Samotná soutěž 
probíhala celkem rychle, ale horší to již bylo s vyhodnocením, na které se 
celkem dlouho čekalo. Rovněž musím podotknout, že soutěže na okrskové 
úrovni jsou mnohdy pořádané s větším komfortem jak pro soutěžící, tak pro 
diváky v podobě zázemí. Každopádně se naši zástupci snažili a musím říci, že se 
celkem dobře připravili, neboť nebyli penalizováni trestnými vteřinami, což 
bereme jako úspěch. Tudíž i umístění na sedmém místě je pro nás velkým 
příslibem do budoucna. A děkuji našim soutěžícím za vzornou reprezentaci 
našeho sboru a Obce nejen na poli soutěžním, ale i svým vystupováním. Po 
návratu do Budislavic se již před hostincem rozkládala kapela, která měla 
vyplnit sobotní odpoledne.

pokračování na straně 10
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Významná jubilea
v listopadu 2022
Zvonař Vladimír Budislavice 60

Křížová Marie  Budislavice 65

Krejnický František Starý Smolivec 70

Bláhová Věra  Budislavice 70

Zajdeková Karla Dožice  71

Zachatý Oldřich Dožice  73

Hřebejk Zdeněk  Mladý Smolivec 74

Jiroušková Eva  Radošice  75

Šišková Marie  Dožice  75

Košánová Eliška Dožice  78

Stupková Jiřina Starý Smolivec 83

Krejčová Marie  Dožice  88

Staňková Marie  Starý Smolivec 95

Zprávy z obce Rozloučení
Vážení spoluobčané, přináším Vám z mé strany poslední 

zprávy z obce, protože jak jistě víte, již nebudu působit na postu 
místostarosty Obce Mladý Smolivec a předem všem moc děkuji 
za spolupráci.

Poslední zasedání tohoto funkčního období bylo dle 
pozvánky naplánováno na 15. září v zasedací místnosti 
Obecního úřadu. Protože jsme chtěli dořešit různé pozemky, kde 
bylo potřeba schválit odprodeje, nebo směny, obsahovalo 
jednání spoustu bodů týkajících se této problematiky, které se 
nakonec podařilo dořešit a teď bude následovat uzavření smluv 
a podání návrhů na vklady do katastru nemovitostí. Byla také 
odprodána parcela na stavbu rodinného domku k trvalému 
bydlení v Mladém Smolivci. Dále byla schválena smlouva 
o budoucí smlouvě s firmou ČEZ Distribuce a. s. na uložení 
elektriky do země ve Starém Smolivci. Kdo pravidelně sleduje 
webové stránky obce, tak jistě ví, že byl vyhlášen konkurz na 
pozici ředitelky v Mateřské škole ve Starém Smolivci. Na 
jednání zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledek konkurzu 
a jmenovalo ředitelkou mateřské školy paní Stanislavu 
Markovou s účinností od 1. 1. 2023. Dále byl podpořen 
mariášový turnaj, který bude pořádat KPŽE Budislavice, 
věcnými dary. Rovněž obec poskytla věcné dary na pouť do 
Dožic a HC Mladý Smolivec podpořila schválením dotace na 
pronájem ledové plochy v Sušici. Již před nějakou dobou 
zastupitelstvo obce řešilo nákup kontejnerů přes Mikroregion 
Nepomucko a nyní schvalovalo podání požadavku na 
velkoobjemové kontejnery. V měsíci září byla vyhlášena veřejná 
výzva na pozici úředník/úřednice Obecního úřadu v Mladém 
Smolivci, neboť naše současná úřednice Alenka v dohledné 
době bude muset nastoupit na mateřskou dovolenou. 
Zastupitelstvo obce schválilo mimořádnou finanční odměnu 
paní starostce a panu místostarostovi za plnění mimořádných 
úkolů obce. V bodě stavební akce a dotace bylo schváleno přijetí 
dotace od Plzeňského kraje na „Zachování prodejen v Malých 
obcích Plzeňského kraje 2022“ ve výši 115 000 Kč. Ze sta-
vebních akcí v současné době probíhá rekonstrukce hasičárny 
v Dožicích, kde byla osazena nová okna, je zde složena střešní 
krytina, na kterou dojde začátkem roku 2023, a rovněž probíhá 
osazování nových prvků na dětská hřiště a dalším krokem bude 
osazování posilovacích prvků. Po ukončení posledního zasedání 
zastupitelstva v končícím funkčním období následovalo, musím 
říci, příjemné posezení a popovídání současných končících 
zastupitelů.

Závěrem přeji novému zastupitelstvu mnoho úspěchů, 
spokojené občany a vzkvétající obec.

Jan Spour
místostarosta obce

Vážení spoluobčané,

poslední zářijový víkend byl ve znamení voleb do Zastupi-
telstev obcí a já jsem se rozhodla po 24 letech opustit pozici 
zastupitelky obce Mladý Smolivec a v těchto volbách již 
nekandidovat. A protože bylo řádně zvoleno nové zastupitelstvo 
a 20. 10. 2022 se bude konat ustavující zasedání, na kterém 
vzejde nový starosta či nová starostka, chtěla bych využít této 
příležitosti a rozloučit se s Vámi.

V roce 2006 jsem byla poprvé zvolena starostkou a tehdy 
jsem si nedokázala představit, co to obnáší, jak se vlastně obec 
s pěti částmi a se sedmi sty občany řídí, a nikdy mě nenapadlo, 
že budu tuto významnou funkci vykonávat tak dlouho. Práce pro 
obec mě velice bavila a baví mě stále, vykonávala jsem ji vždy 
ráda, s maximálním nasazením a za naše obce jsem mnohokrát 
bojovala i na úkor svého volné času a své rodiny. V posledním 
volebním období mě ale stále více toto maximální nasazení 
zmáhalo. Administrativa se na úřadech a ve státní správě 
zmnohonásobila, obchodní vztahy se celkově zhoršily, 
celosvětová krize se odráží úplně v každém odvětví a nálada ve 
společnosti není dobrá. Postupně jsem si uvědomila, že musím 
zvolnit, začít se věnovat svým nejbližším a nenechat si uplynout 
čas, který mohu strávit se svými vnuky. Měla bych začít více 
myslet na své zdraví, protože zdraví máme jen jedno. My jsme 
s místostarostou Honzou Spourů již tehdy před čtyřmi lety 
zvažovali odchod z čelních pozic obce. Ale nenašel se nikdo ze 
zvolených zastupitelů, kdo by chtěl být starostou či 
místostarostou. Tak jsme do toho šli znovu, ale navrhli jsme 
zastupitelům, že by bylo dobré přijmout ještě jednu úřednici, 
která by mohla zastávat některé administrativní úkony z agend 
starosty i místostarosty. Mohla by také zastoupit i jedinou 
úřednici, kterou náš úřad má, třeba v době dovolené či nemoci. 
Bohužel, tento návrh neprošel, a tak to vše zůstalo téměř při 
starém. Některé provozní evidence sice převzal místostarosta, 
ale jiné povinnosti zase přibyly. A to byl asi první impuls k tomu 
započaté volební období dokončit, ale už do dalšího nepokra-
čovat. Žádná práce se nemá šidit a dělat napůl, nikdy jsem to 
nedělala a ani to neumím. Ale když jste na veškeré papírování 
sami a máte velikou zodpovědnost za celou obec a její občany, 
síly a elán vám začínají pomalu ubývat.

Určitě se mi po této práci v budoucnu zasteskne a přijdou 
okamžiky, že o svém rozhodnutí zapochybuji. Přeci jen to bylo 
šestnáct let. Momentálně se ale těším na odpočinek, na čas 
strávený s rodinou a změnu pracovního režimu. Odcházím 
s pocitem dobře odvedené práce a s přesvědčením, že jsem 
přispěla k rozvoji našich vesnic. Samozřejmě, ne vše se vždycky 
povedlo na výbornou, některá rozhodnutí bych s odstupem času 
určitě udělala jinak, ale vždy jsem se rozhodovala podle 
nejlepšího vědomí a svědomí a v zájmu obce a našich občanů.

Za těch šestnáct let se nám povedlo mnoho dobrých 
projektů, dokázali jsme zrekonstruovat většinu obecních budov, 
máme fungující lesní, vodní i odpadové hospodářství, začali 
jsme s rekonstrukcemi veřejných osvětlení, které vedou 
k velkým úsporám energie, podařilo se nám opravit většinu 
místních komunikací, zahájili jsme obnovu veřejných 
prostranství, máme vybavená sportoviště a dětská hřiště, dali 
jsme do pořádku téměř všechny obecní pozemky a jejich 
vlastnictví. Na velice dobrou úroveň se nám podařily dostat 
všechny výjezdové jednotky hasičů a jejich vybavení, máme 
provozuschopnou mateřskou školu, šikovné a pracovité 
zaměstnance, máme fungující obecní úřad, zavedli jsme mnoho 
kulturních, sportovních a společenských tradic, vydáváme 
pravidelně Smolivecké noviny ve kterých občané dostávají 
informace každý měsíc do schránky. To vše jsme dokázali 
společně se zastupiteli, našimi zaměstnanci, s aktivními občany 

a nadšenci našich obcí. A já bych tímto chtěla poděkovat všem 
za velice dobrou spolupráci, předně však děkuji místostarostovi 
Honzovi, na kterého jsem se mohla vždy spolehnout a který mě 
vždy zastoupil na výbornou.

Jsem přesvědčena, že nově zvolené zastupitelstvo bude 
v rozvoji našich obcí pokračovat a že dokončí všechny rozdělané 
projekty. Doufám, že změny, které nepochybně nastanou, 
povedou hlavně ke spokojenosti našich občanů a ku prospěchu 
našich obcí.

Přeji našim zastupitelům pevné nervy, mnoho odvahy jít 
s kůží na trh, správná rozhodnutí a klidné a pohodové volební 
období. Aby si ze svého středu vybrali dobrého starostu či 
starostku a aby mu/jí byli maximálně nápomocni. Ono vymyslet 
zajímavý projekt není složité, zrealizovat ho a dovézt 
k úspěšnému konci je již náročnější. A když je to o jednom či 
dvou lidech, tak to unaví.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem zastupitelům, se 
kterými jsem pracovala, zaměstnancům a kolegyním úřadu, 
zaměstnancům naší školky, všem spolkům a dobrovolným 
složkám našich obcí, našim novinářům a všem jedincům, kteří 
nám byli nápomocni.

Milý spoluobčané,

chtěla bych poděkovat i Vám všem za Vaši přízeň, za Vaše 
podněty, náměty, kritiku i pochvaly. Za důvěru, kterou jste mi ve 
větší míře dávali a za podporu, která se mi dostávala. Bylo mi ctí 
pro Vás pracovat jako starostka a potěšením se s Vámi setkávat. 
Přeji Vám hodně štěstí, zdraví, lásky a spokojenosti a všem nám 
přeji klidný a kvalitní život v našich obcích v této nelehké 
ekonomické době…

Eva Kubová

Vážení spoluobčané,

již nějakou dobu Vám ve Smoliveckých novinách přináším 
zprávy z obce jako její místostarosta. Můj čas na této pozici se 
již nachýlil a já učinil rozhodnutí, že své působení v této funkci 
po dvanácti letech ukončím. Možná se tomuto divíte, ale čas 
opravdu letí jako bláznivý, a je to již šestnáct let, co jsem se stal 
poprvé zastupitelem a dvanáct co místostarostou. Musím říci, 
že to pro mě byla životní zkušenost, a že jsem se naučil spoustu 
nových věcí, které jistě využiji i v osobním životě. Určitě se 
během této cesty ve vedení obce spoustu věcí povedlo, ale 
každá mince má dvě strany a jistě jsou i věci, které se 
nepovedly. Jen doufám, že ta druhá strana je menší, a že je 
mnohem více těch povedených. Každopádně práce na obecním 
poli je nikdy nekončící, protože stále je, co opravovat, 
vylepšovat, vymýšlet, a doufám, že nové zastupitelstvo bude 
v tomto duchu i pokračovat. Do tohoto čísla píši naposledy jako 
místostarosta, neboť příště již bude jak post starosty, tak 
místostarosty zastávat někdo jiný. Závěrem bych chtěl 
poděkovat paní starostce Evě Kubové za její práci pro obec a její 
občany a rovněž bych chtěl poděkovat všem zastupitelům, se 
kterými jsem během všech těch let měl možnost spolupracovat. 
Přeji nově zvolenému zastupitelstvu, aby se jim dílo dařilo, byli 
oblíbení u občanů, a aby jim byli občané nápomocni. Občanům 
našich obcí přeji zastupitele, kteří budou vědět, kterým směrem 
obec povedou a určí si jasná pravidla a mantinely. Nám všem 
přeji, aby se nám v našich obcích dobře žilo, protože spokojení 
občané a dobře fungující, prosperující obec je jistě cílem 
každého starosty, místostarosty či zastupitele.

Jan Spour

Slovo závěrem

Vzpomínka

Milí voliči,

chtěli bychom vám s panem Křížem poděkovat za vaše hlasy 
v komunálních volbách a za projevenou důvěru, kterou jste 
v nás vkládali. Bohužel se vám musíme omluvit, a moc nás 
mrzí, že jsme nemohli nastoupit do nově zvoleného týmu 
zastupitelů. Pracuji v oboru TZB, fotovoltaických elektráren 
a tepelných čerpadel, které jsou v dnešní nelehké době tak 
žádané, moji pracovní vytíženost by bylo obtížné skloubit s prací 
v zastupitelstvu. Jsem zvyklá vše dělat na 100 %, a to by bylo 
v této chvíli složité. Pan Kříž, který by mě v zastupitelstvu 
nahradil, se omluvil ze zdravotních důvodů. Nezanevřete na nás 
prosím, budeme se snažit v rámci možností pracovat pro obec 
i mimo zastupitelstvo. Oba všem nově zvoleným zastupitelům 
přejeme hodně štěstí, ať se jim daří, a aby se jim podařilo 
navázat na skvěle odvedenou práci již minulého týmu 
zastupitelů v čele se starostkou Evou Kubovou a místostarostou 
Honzou Spourem. Za jejich práci a úsilí jim patří velký dík.

Jana Spourová

Dne 19. října 2022 uplyne 25 smutných let, co tragicky 
zahynul pan Tomáš Trhlík z Mladého Smolivce. 

Ten pocit, že vejdeš dveřmi, kterými jsi naposledy 
odešel s Tvým elánem a úsměvem, ten pocit v nás 
zůstane navždy. 

Za tichou vzpomínku děkuje 
a stále vzpomíná rodina.

Poděkování
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paní starostce a panu místostarostovi za plnění mimořádných 
úkolů obce. V bodě stavební akce a dotace bylo schváleno přijetí 
dotace od Plzeňského kraje na „Zachování prodejen v Malých 
obcích Plzeňského kraje 2022“ ve výši 115 000 Kč. Ze sta-
vebních akcí v současné době probíhá rekonstrukce hasičárny 
v Dožicích, kde byla osazena nová okna, je zde složena střešní 
krytina, na kterou dojde začátkem roku 2023, a rovněž probíhá 
osazování nových prvků na dětská hřiště a dalším krokem bude 
osazování posilovacích prvků. Po ukončení posledního zasedání 
zastupitelstva v končícím funkčním období následovalo, musím 
říci, příjemné posezení a popovídání současných končících 
zastupitelů.

Závěrem přeji novému zastupitelstvu mnoho úspěchů, 
spokojené občany a vzkvétající obec.

Jan Spour
místostarosta obce

Vážení spoluobčané,

poslední zářijový víkend byl ve znamení voleb do Zastupi-
telstev obcí a já jsem se rozhodla po 24 letech opustit pozici 
zastupitelky obce Mladý Smolivec a v těchto volbách již 
nekandidovat. A protože bylo řádně zvoleno nové zastupitelstvo 
a 20. 10. 2022 se bude konat ustavující zasedání, na kterém 
vzejde nový starosta či nová starostka, chtěla bych využít této 
příležitosti a rozloučit se s Vámi.

V roce 2006 jsem byla poprvé zvolena starostkou a tehdy 
jsem si nedokázala představit, co to obnáší, jak se vlastně obec 
s pěti částmi a se sedmi sty občany řídí, a nikdy mě nenapadlo, 
že budu tuto významnou funkci vykonávat tak dlouho. Práce pro 
obec mě velice bavila a baví mě stále, vykonávala jsem ji vždy 
ráda, s maximálním nasazením a za naše obce jsem mnohokrát 
bojovala i na úkor svého volné času a své rodiny. V posledním 
volebním období mě ale stále více toto maximální nasazení 
zmáhalo. Administrativa se na úřadech a ve státní správě 
zmnohonásobila, obchodní vztahy se celkově zhoršily, 
celosvětová krize se odráží úplně v každém odvětví a nálada ve 
společnosti není dobrá. Postupně jsem si uvědomila, že musím 
zvolnit, začít se věnovat svým nejbližším a nenechat si uplynout 
čas, který mohu strávit se svými vnuky. Měla bych začít více 
myslet na své zdraví, protože zdraví máme jen jedno. My jsme 
s místostarostou Honzou Spourů již tehdy před čtyřmi lety 
zvažovali odchod z čelních pozic obce. Ale nenašel se nikdo ze 
zvolených zastupitelů, kdo by chtěl být starostou či 
místostarostou. Tak jsme do toho šli znovu, ale navrhli jsme 
zastupitelům, že by bylo dobré přijmout ještě jednu úřednici, 
která by mohla zastávat některé administrativní úkony z agend 
starosty i místostarosty. Mohla by také zastoupit i jedinou 
úřednici, kterou náš úřad má, třeba v době dovolené či nemoci. 
Bohužel, tento návrh neprošel, a tak to vše zůstalo téměř při 
starém. Některé provozní evidence sice převzal místostarosta, 
ale jiné povinnosti zase přibyly. A to byl asi první impuls k tomu 
započaté volební období dokončit, ale už do dalšího nepokra-
čovat. Žádná práce se nemá šidit a dělat napůl, nikdy jsem to 
nedělala a ani to neumím. Ale když jste na veškeré papírování 
sami a máte velikou zodpovědnost za celou obec a její občany, 
síly a elán vám začínají pomalu ubývat.

Určitě se mi po této práci v budoucnu zasteskne a přijdou 
okamžiky, že o svém rozhodnutí zapochybuji. Přeci jen to bylo 
šestnáct let. Momentálně se ale těším na odpočinek, na čas 
strávený s rodinou a změnu pracovního režimu. Odcházím 
s pocitem dobře odvedené práce a s přesvědčením, že jsem 
přispěla k rozvoji našich vesnic. Samozřejmě, ne vše se vždycky 
povedlo na výbornou, některá rozhodnutí bych s odstupem času 
určitě udělala jinak, ale vždy jsem se rozhodovala podle 
nejlepšího vědomí a svědomí a v zájmu obce a našich občanů.

Za těch šestnáct let se nám povedlo mnoho dobrých 
projektů, dokázali jsme zrekonstruovat většinu obecních budov, 
máme fungující lesní, vodní i odpadové hospodářství, začali 
jsme s rekonstrukcemi veřejných osvětlení, které vedou 
k velkým úsporám energie, podařilo se nám opravit většinu 
místních komunikací, zahájili jsme obnovu veřejných 
prostranství, máme vybavená sportoviště a dětská hřiště, dali 
jsme do pořádku téměř všechny obecní pozemky a jejich 
vlastnictví. Na velice dobrou úroveň se nám podařily dostat 
všechny výjezdové jednotky hasičů a jejich vybavení, máme 
provozuschopnou mateřskou školu, šikovné a pracovité 
zaměstnance, máme fungující obecní úřad, zavedli jsme mnoho 
kulturních, sportovních a společenských tradic, vydáváme 
pravidelně Smolivecké noviny ve kterých občané dostávají 
informace každý měsíc do schránky. To vše jsme dokázali 
společně se zastupiteli, našimi zaměstnanci, s aktivními občany 

a nadšenci našich obcí. A já bych tímto chtěla poděkovat všem 
za velice dobrou spolupráci, předně však děkuji místostarostovi 
Honzovi, na kterého jsem se mohla vždy spolehnout a který mě 
vždy zastoupil na výbornou.

Jsem přesvědčena, že nově zvolené zastupitelstvo bude 
v rozvoji našich obcí pokračovat a že dokončí všechny rozdělané 
projekty. Doufám, že změny, které nepochybně nastanou, 
povedou hlavně ke spokojenosti našich občanů a ku prospěchu 
našich obcí.

Přeji našim zastupitelům pevné nervy, mnoho odvahy jít 
s kůží na trh, správná rozhodnutí a klidné a pohodové volební 
období. Aby si ze svého středu vybrali dobrého starostu či 
starostku a aby mu/jí byli maximálně nápomocni. Ono vymyslet 
zajímavý projekt není složité, zrealizovat ho a dovézt 
k úspěšnému konci je již náročnější. A když je to o jednom či 
dvou lidech, tak to unaví.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem zastupitelům, se 
kterými jsem pracovala, zaměstnancům a kolegyním úřadu, 
zaměstnancům naší školky, všem spolkům a dobrovolným 
složkám našich obcí, našim novinářům a všem jedincům, kteří 
nám byli nápomocni.

Milý spoluobčané,

chtěla bych poděkovat i Vám všem za Vaši přízeň, za Vaše 
podněty, náměty, kritiku i pochvaly. Za důvěru, kterou jste mi ve 
větší míře dávali a za podporu, která se mi dostávala. Bylo mi ctí 
pro Vás pracovat jako starostka a potěšením se s Vámi setkávat. 
Přeji Vám hodně štěstí, zdraví, lásky a spokojenosti a všem nám 
přeji klidný a kvalitní život v našich obcích v této nelehké 
ekonomické době…

Eva Kubová

Vážení spoluobčané,

již nějakou dobu Vám ve Smoliveckých novinách přináším 
zprávy z obce jako její místostarosta. Můj čas na této pozici se 
již nachýlil a já učinil rozhodnutí, že své působení v této funkci 
po dvanácti letech ukončím. Možná se tomuto divíte, ale čas 
opravdu letí jako bláznivý, a je to již šestnáct let, co jsem se stal 
poprvé zastupitelem a dvanáct co místostarostou. Musím říci, 
že to pro mě byla životní zkušenost, a že jsem se naučil spoustu 
nových věcí, které jistě využiji i v osobním životě. Určitě se 
během této cesty ve vedení obce spoustu věcí povedlo, ale 
každá mince má dvě strany a jistě jsou i věci, které se 
nepovedly. Jen doufám, že ta druhá strana je menší, a že je 
mnohem více těch povedených. Každopádně práce na obecním 
poli je nikdy nekončící, protože stále je, co opravovat, 
vylepšovat, vymýšlet, a doufám, že nové zastupitelstvo bude 
v tomto duchu i pokračovat. Do tohoto čísla píši naposledy jako 
místostarosta, neboť příště již bude jak post starosty, tak 
místostarosty zastávat někdo jiný. Závěrem bych chtěl 
poděkovat paní starostce Evě Kubové za její práci pro obec a její 
občany a rovněž bych chtěl poděkovat všem zastupitelům, se 
kterými jsem během všech těch let měl možnost spolupracovat. 
Přeji nově zvolenému zastupitelstvu, aby se jim dílo dařilo, byli 
oblíbení u občanů, a aby jim byli občané nápomocni. Občanům 
našich obcí přeji zastupitele, kteří budou vědět, kterým směrem 
obec povedou a určí si jasná pravidla a mantinely. Nám všem 
přeji, aby se nám v našich obcích dobře žilo, protože spokojení 
občané a dobře fungující, prosperující obec je jistě cílem 
každého starosty, místostarosty či zastupitele.

Jan Spour

Slovo závěrem

Vzpomínka

Milí voliči,

chtěli bychom vám s panem Křížem poděkovat za vaše hlasy 
v komunálních volbách a za projevenou důvěru, kterou jste 
v nás vkládali. Bohužel se vám musíme omluvit, a moc nás 
mrzí, že jsme nemohli nastoupit do nově zvoleného týmu 
zastupitelů. Pracuji v oboru TZB, fotovoltaických elektráren 
a tepelných čerpadel, které jsou v dnešní nelehké době tak 
žádané, moji pracovní vytíženost by bylo obtížné skloubit s prací 
v zastupitelstvu. Jsem zvyklá vše dělat na 100 %, a to by bylo 
v této chvíli složité. Pan Kříž, který by mě v zastupitelstvu 
nahradil, se omluvil ze zdravotních důvodů. Nezanevřete na nás 
prosím, budeme se snažit v rámci možností pracovat pro obec 
i mimo zastupitelstvo. Oba všem nově zvoleným zastupitelům 
přejeme hodně štěstí, ať se jim daří, a aby se jim podařilo 
navázat na skvěle odvedenou práci již minulého týmu 
zastupitelů v čele se starostkou Evou Kubovou a místostarostou 
Honzou Spourem. Za jejich práci a úsilí jim patří velký dík.

Jana Spourová

Dne 19. října 2022 uplyne 25 smutných let, co tragicky 
zahynul pan Tomáš Trhlík z Mladého Smolivce. 

Ten pocit, že vejdeš dveřmi, kterými jsi naposledy 
odešel s Tvým elánem a úsměvem, ten pocit v nás 
zůstane navždy. 

Za tichou vzpomínku děkuje 
a stále vzpomíná rodina.

Poděkování
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Pořadí příjmení, jméno, �tuly abs. v % abs. v % abs. v % abs. v % abs. v %

1. Konvář Fran�šek 43 16,1 36 21,81 18 19,35 21 24,7 62 8,97 180

2. Nový Petr 33 12,35 21 12,72 12 12,9 15 17,64 73 10,56 154

3. Baštář Vlas�slav 32 11,98 24 14,54 9 9,67 8 9,41 58 8,39 131

4. Hošková Pavlína Bc. 21 7,86 27 16,36 10 10,75 5 5,88 63 9,11 126

5. Cigánek Štěpán Ing. 37 28,46 29 55,76 33 11,3 11 17,74 4 13,79 114

6. Marek Jan 21 7,86 9 5,45 5 5,37 6 7,05 70 10,13 111

7. Valenta Pavel 25 9,36 11 6,66 9 9,67 5 5,88 57 8,24 107

8. Krejčí Václav 27 10,11 8 4,84 5 5,37 7 8,23 59 8,53 106

9. Karlíková Jana Bc. 21 35 69 13,5 7 24,13 5 13,51 2 16,66 104

10. Hřídel Aleš 15 5,61 10 6,06 7 7,52 5 5,88 67 9,69 104

11. Nová Marie 17 6,36 6 3,63 6 6,45 7 8,23 64 9,26 100

12. Vonášková Veronika Bc. DiS. 12 20 66 12,91 8 27,58 6 16,21 3 25 95

13. Kovařík Libor 15 5,61 6 3,63 6 6,45 3 3,52 63 9,11 93

14. Skuhravá Dana 18 6,74 7 4,24 6 6,45 3 3,52 55 7,95 89

15. Krejčík Stanislav Ing. 14 23,33 52 10,17 6 20,68 8 21,62 5 41,66 85

16. Růtová Vladislava 41 15,24 11 10,67 10 41,66 14 22,22 7 41,17 83

17. Rous Marek 21 28,76 3 5,76 5 16,66 46 12,07 5 33,33 80

18. Šíma Jiří 16 21,91 18 34,61 3 10 39 10,23 2 13,33 78

19. Trhlík Fran�šek 36 13,38 22 21,35 4 16,66 10 15,87 4 23,52 76

20. Krátký Zbyněk 37 13,75 21 20,38 4 16,66 10 15,87 2 11,76 74

21. Spourová Jana 17 13,07 5 9,61 26 8,9 13 20,96 5 17,24 66

22. Kříž Lubomír 19 14,61 7 13,46 25 8,56 7 11,29 4 13,79 62

23. Fiala Václav 3 4,1 5 9,61 6 20 45 11,81 1 6,66 60

24. Nesvedová Michaela Bc. 2 3,33 53 10,37 2 6,89 2 5,4 0 0 59

25. Junger Jiří 7 9,58 9 17,3 2 6,66 38 9,97 2 13,33 58

26. Nesveda Tomáš 0 0 51 9,98 1 3,44 2 5,4 0 0 54

27. Fenko Tomáš 30 11,15 11 10,67 0 0 10 15,87 2 11,76 53

28. Vávra Jan 9 12,32 5 9,61 3 10 34 8,92 1 6,66 52

29. Karlík Roman 1 1,66 46 9 2 6,89 2 5,4 0 0 51

30. Krch Václav 32 11,89 15 14,56 0 0 3 4,76 0 0 50

31. Zabala Laverde Blanka Ing. 9 6,92 0 0 33 11,3 4 6,45 2 6,89 48

32. Nachtmanová Lenka Bc. 7 5,38 2 3,84 32 10,95 6 9,67 1 3,44 48

33. Kříž Miroslav 12 9,23 2 3,84 22 7,53 6 9,67 6 20,68 48

34. Kuba Pavel 5 8,33 39 7,63 0 0 3 8,1 1 8,33 48

35. Šlaisová Svatava 8 6,15 1 1,92 26 8,9 8 12,9 2 6,89 45

36. Petřík Libor 2 3,33 35 6,84 2 6,89 5 13,51 0 0 44

37. Panýrková Veronika 5 6,84 7 13,46 1 3,33 29 7,61 0 0 42

38. Vávrová Miloslava 6 8,21 3 5,76 2 6,66 31 8,13 0 0 42

39. Klain Václav 5 3,84 4 7,69 27 9,24 3 4,83 2 6,89 41

40. Kovařík Vlas�mil 0 0 36 7,04 1 3,44 3 8,1 0 0 40

41. Fialová Iveta 1 1,36 1 1,92 3 10 31 8,13 3 20 39

42. Fialová Anna 1 1,36 1 1,92 3 10 33 8,66 0 0 38

43. Kubová Eliška 3 5 32 6,26 0 0 0 0 1 8,33 36

44. Nachtman Josef 4 3,07 1 1,92 24 8,21 4 6,45 2 6,89 35

45. Kříž Roman 3 4,1 0 0 2 6,66 30 7,87 0 0 35

46. Krejčíková Blažena Ing. 0 0 32 6,26 0 0 1 2,7 0 0 33

47. Lexová Štěpánka 8 6,15 1 1,92 23 7,87 0 0 0 0 32

48. Fenková Alena 21 7,8 11 10,67 0 0 0 0 0 0 32

49. Černý Bohuslav 15 5,57 5 4,85 1 4,16 7 11,11 1 5,88 29

50. Pelák Jiří 1 1,36 0 0 0 0 25 6,56 1 6,66 27

51. Nachtman Vladimír 4 3,07 0 0 21 7,19 0 0 1 3,44 26

52. Průchová Tereza DiS. 17 6,31 7 6,79 1 4,16 0 0 0 0 25

53. Kubová Blažena 16 5,94 0 0 0 0 7 11,11 1 5,88 24

54. Swietoň Jaroslav 13 4,83 0 0 4 16,66 1 1,58 0 0 18

55. Panušková Lenka 11 4,08 0 0 0 0 1 1,58 0 0 12

zvolený zastupitel

Kandidát
Celkem 

počet 

hlasů

Radošice

Počet hlasů

Dožice

Počet hlasůPočet hlasů

Mladý Smolivec Starý Smolivec

Počet hlasů

Budislavice

Počet hlasů
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zvolený zastupitel
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Počet hlasů

Dožice

Počet hlasůPočet hlasů

Mladý Smolivec Starý Smolivec

Počet hlasů

Budislavice

Počet hlasů
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Komunální volby vs. mladá generace
Před komunálními volbami jsem se zeptala našich občanů, 

kteří ještě do zastupitelstva nikdy nevolili, čili lidí ve věku od 18 
– 21 let, aby se mi vyjádřili ke stávající, ale také nadcházející 
situaci u nás v obci. Poprosila jsem účetní Alenku, aby mi vyjela 
jmenný seznam takovýchto prvovoličů, a já jsem prostřednictvím 
elektronického dotazníku oslovila většinu z nich. Nakonec se mi 
vrátilo 11 odpovědí, které jsem pro Vás zanalyzovala.

Z jedenácti respondentů odpovídalo 9 žen a 2 muži. Ze Starého 
Smolivce celkem 4 lidé, z Mladého Smolivce 2 lidé, z Dožic 2 lidé, 
z Radošic 2 lidé a 1 člověk z Budislavic. Pouze dva z nich ještě 
nevěděli, jestli půjdou k volbám, 9 lidí vědělo, že určitě ano. O tom 
že nepůjde, neuvažoval nikdo.

Potěšilo mě, že na otázku: „Sleduješ dění v naší obci?“ 
odpověděli 4 dotazovaní, že se zajímají o vše, co se v obci děje, 
4 se zajímají pouze o věci, které jsou jim blízké a 3 lidé se aktivně 
o nic nezajímají, ale většinou se k nim něco donese.

Všech jedenáct respondentů se shodlo, že situace v obci ujde, 
ale stále je co zlepšovat. Oproti tomu na otázku: „Myslíš, že je 
důležité, aby v zastupitelstvu seděli jen lidé, kteří mají přehled 
o dění v naší obci?“ odpovědělo 10 lidí, že je to důležité a jeden 
člověk zvolil odpověď: „Není potřeba, určitě vše pochytí 
v průběhu.“

O tom, kdo je v současném zastupitelstvu, má přehled 6 lidí, 
5 lidí by dokázalo vyjmenovat půlku zastupitelů. Naopak jen 
8 dotazovaných ví, že se veřejné zasedání koná 3. čtvrtek 
v měsíci, 2 lidé nevědí, který je to den, a jeden občan si myslí, že je 
to první pondělí v měsíci.

Zbylé otázky a odpovědi můžete shlédnout v následujících 
grafech, které přehledně shrnují odpovědi respondentů.

Věřím, že Vás tento průzkum bavil a dozvěděli jste se zajímavé 
informace. Mně osobně se líbí, že mladá generace o volbách 
smýšlí trochu jinak, a přesto relativně zodpovědně. My už nyní 
samozřejmě víme, jak volby dopadly. O výsledcích u nás v obci 
rozhoduje převážně starší generace, tak doufám, že jejich volba 
byla správná a čekají nás čtyři úspěšné roky.

Veronika Kubová

9. Jaký dopad podle tebe budou mít letošní volby, 
jelikož je zřejmé, že se hodně obmění zastupitelstvo, 
protože většina stávajících členů již nekandiduje?

11. Prosím, zkus krátce popsat, co se ti v obci líbí, 
s čím jsi spokojený, co bezvadně klape?

12. Prosím, zkus krátce popsat, co se ti u nás v obci 
nelíbí, co je potřeba zlepšit, nebo úplně zavést?

10. Co u tebe bude rozhodovat při výběru kandidátů?
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Vážení čtenáři,

první vybranou knihou je dílo od spisovatelky Jaroslavy Černé s názvem Kateřina – Elixír lásky Rudolfa II. Jedná se o historický román 
z raného novověku českých dějin o Kateřině Stradové, dlouholeté milence císaře Rudolfa II. Válečný román o britském ponorkovém 
loďstvu za druhé světové války s názvem Než přijde smrt, jehož autorem je Douglas Reeman, velmi výstižně popisuje psychiku postav. 
Dovede nás k pochopení, že ve válce nejsou hrdinové, ale pouze lidé, kteří bojují o svůj život. Autorka další knihy, Teresa Driscoll, 
v napínavém psychothrilleru s názvem Za to mi zaplatíš, vystavila příběh plný napětí a krátkých kapitol, jenž nutí dalšímu postupnému 
odkrývání děje. Závěrečným dílem je dětská literatura, Bukvínkova dobrodružství, od autorky Heleny Šťastné. Kniha vypráví o chlapci, 
kterému se nelíbil jeho domov, a tak se rozhodl odcestovat do Prahy.

Druhý díl střípků Mladosmolivecké kroniky končil rokem 
1910 před první světovou válkou. Díl třetí bude o době 
válečné. Kronikář roky 1914 až 1918 shrnul na dva listy, 
a tak se pokusím Vám tento záznam předložit téměř jako 
doslovný přepis.

Rok 1914 – hrozná válka také v naší obci značný počet 
obětí si vyžádala a mnozí z nich neznámo ani kde svoje 
kosti složili, neboť na různých bojištích rozptýleni byli 
a žádných zpráv o nich pozůstalí neobdrželi. Jména jejich 
zde budiž uvedena: Rudolf Bouše padl na srbském bojišti, 
Anto Šlajs a Josef Říha na ruském bojišti, Josef Petřík 
zemřel v nemocnici po střelném zranění. V Mladém 
Smolivci tak zůstali po nich čtyři vdovy, neboť všichni čtyři 
jmenovaní byli ženatí. Dále padli na vojně dva synové 
Maláskových (Tomáškovi), jeden z nich byl také ženatý, dva 
synové Pužejovi, dva synové Jirkovi, Josef Spour 
(Verunkův), Jan Fořt (Pastýřů), František Šlajs, František 
Krch, zemřel v zajetí v Rusku Karel Skuhravý, Václav 
Skuhravý. Budiž jim země lehká 
a čest jejich památce. Takto do-
slovně popsal kronikář první rok 
války.

Rok 1915 – tohoto roku až do 
roku 1918, kdy zuřila hrozná 
světová válka, byli též v naší obci 
kruté rekvizice a vysoké předpisy 
na dodávky potravin a dobytka. 
Tehdy museli lidé, aby byli 
uchráněni bídy a hladu, potraviny 
do různých skrýší ukrývati. Jenže 
jídlo se mnohdy zkazilo, protože 
ho myši poškodily, a tak zásoby 
přišly nazmar. Lidem to tak 
působilo velké starosti, neboť stá-
le přemýšleli, kam jídlo schovat, 
aby bídu přežili. Po celou dobu 
války se cholera ani jiné nemoci 
neobjevily, což bylo opravdu 
s podivením.

Rok 1918 – 28. říjen – den 
prohlášení naší samostatnosti 
vzbudil též v naší obci ohlas 
radostného vzrušení, neb každý 
chápal význam doby, která nám 
po tři sta leté porobě nadešla.

Rok 1919 – tohoto roku byli 
v naší Československé republice 
všechny dosud rakouské ban-
kovky okolkovány, čímž se naše 
valuta značně povznesla, ježto za 
hranicemi žádnou cenu neměly 
(v Rakousku nebo v Uhrách).

Rok 1920 – tohoto roku a též 
následující byly všechny rakouské 
bankovky stahovány a novými 
československými nahrazovány.

Takto zaznamenal kronikář válečnou dobu, velice 
jednoduše, přesto výstižně.

5. června 1921 byl odhalen památný náhrobek padlým 
ve válce, aby nám naše vojíny navždy připomínal. Vloni 
uplynulo právě sto let od odhalení památníku, který stojí 
v centru naší obce. Náhrobní kámen byl později nahrazen 
novějším leštěným kamenem a ten byl několikrát již 
opravován a čištěn. Každý rok si na naše vojíny bojující ve 
válce právě v této době vzpomeneme a den 28. října 
položíme květiny u památníku, následně pak i 11. listo-
padu zapalujeme svíčku na znamení konce první světové 
války.

Další, již čtvrtý díl Střípků Mladosmolivecké kroniky, 
bude pojednávat o době poválečné. Dočtete se v něm, třeba 
jak probíhala pozemková reforma u nás.

Čerpáno z Mladosmolivecké kroniky 1804 – 1995

Eva Kubová, kronikářka

Za to mi zaplatíš

Počet stran: 344; vydáno 2022; 1. vydání

Anotace: Jedná se o napínavý psychothriller, ve kterém musí mladá novinářka uniknout mstivému stalkerovi. 
Když Alice zvedala v redakci telefon, ještě netušila, že je její život v nebezpečí. Pak se ozval robotický hlas 
a vyhrožoval, že ji zabije. Následně pro ni někdo objednal její obvyklou kávu v nedaleké kavárně na minutu přesně 
s Aliciným příchodem. Tajemný muž o sobě dává vědět i každou následující středu. To, co se zprvu mohlo zdát jako 
nemístný vtip, se tak brzy stává případem stalkingu, ke kterému je přivolán detektiv Matthew Hill. Psychický teror 
se začíná stupňovat, stalker se zdá být stále blíž a Alice si tak musí rychle odpovědět na zásadní otázku: Kdo by jí 
mohl chtít usilovat o život?

HODNOCENÍ: 75,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Kateřina – Elixír lásky Rudolfa II.

Počet stran: 280; vydáno 2011; 1. vydání

Anotace: Vrchní archivář císaře Rudolfa II. Jakub Strada uspořádá pro svou dceru Kateřinu okázalou oslavu 
patnáctých narozenin. Říká se, že Stradův dům je plný uměleckých skvostů, proto se zvědavý císař rozhodne 
oslavu navštívit. Půvabná Kateřina a její nevinnost i krása mu učarují a vytrhnou ho ze smutku, kterým tak často 
trpí. Kateřina ale touží získat od císaře víc než jen jeho občasné návštěvy.

HODNOCENÍ: 88,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Bukvínkova dobrodružství

Počet stran: 80; vydáno 2015; 1. vydání

Anotace: Hlavní hrdina, chlapeček Bukvínek, narozený v bukovém lese a malý právě tak, jako ukazováček, se 
rozhodne jít do světa. Bukový les už je mu malý a okoukaný. Tak Bukvínek bloumá po světě a zažívá nová 
dobrodružství, o kterých se mu ani ve snu nezdálo. Děti budou například svědky toho, jak se Bukvínek stal 
apoštolem, listonošem, nebo jak spadl komínem až do pekárny a pomáhal paní Brunclíkové s marcipánovým 
koláčem.

HODNOCENÍ: 73,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Než přijde smrt

Počet stran: 336; vydáno 2014; 1. vydání

Anotace: Úder britské miniponorky XE.51 v týlu nepřítele, očekávajícího každým okamžikem spojenecké 
vylodění v Itálii, skončil úspěchem… Ne tak již útěk britského plavidla z italského přístavu, v němž se jí podařilo 
zničit německý plovoucí dok. Náhoda svedla dohromady britské námořníky z miniponorky i britské válečné 
zajatce, Němce a Italy a donutila je spolupracovat. Spolupracovat ve jménu přežití, v něž ale nikdo z nich 
doopravdy nevěří. Protože i když se snad zdá, že si válka je ochotna vybrat volno, všichni dobře vědí, že je to jen 
ukradený čas. Čas před tím, než přijde smrt…

HODNOCENÍ: 79%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Říjnové knižní hity

Květa Marešová ml., knihovnice

Střípky Mladosmolivecké kroniky 1914 – 1921 
- díl třetí
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slovně popsal kronikář první rok 
války.

Rok 1915 – tohoto roku až do 
roku 1918, kdy zuřila hrozná 
světová válka, byli též v naší obci 
kruté rekvizice a vysoké předpisy 
na dodávky potravin a dobytka. 
Tehdy museli lidé, aby byli 
uchráněni bídy a hladu, potraviny 
do různých skrýší ukrývati. Jenže 
jídlo se mnohdy zkazilo, protože 
ho myši poškodily, a tak zásoby 
přišly nazmar. Lidem to tak 
působilo velké starosti, neboť stá-
le přemýšleli, kam jídlo schovat, 
aby bídu přežili. Po celou dobu 
války se cholera ani jiné nemoci 
neobjevily, což bylo opravdu 
s podivením.

Rok 1918 – 28. říjen – den 
prohlášení naší samostatnosti 
vzbudil též v naší obci ohlas 
radostného vzrušení, neb každý 
chápal význam doby, která nám 
po tři sta leté porobě nadešla.

Rok 1919 – tohoto roku byli 
v naší Československé republice 
všechny dosud rakouské ban-
kovky okolkovány, čímž se naše 
valuta značně povznesla, ježto za 
hranicemi žádnou cenu neměly 
(v Rakousku nebo v Uhrách).

Rok 1920 – tohoto roku a též 
následující byly všechny rakouské 
bankovky stahovány a novými 
československými nahrazovány.

Takto zaznamenal kronikář válečnou dobu, velice 
jednoduše, přesto výstižně.

5. června 1921 byl odhalen památný náhrobek padlým 
ve válce, aby nám naše vojíny navždy připomínal. Vloni 
uplynulo právě sto let od odhalení památníku, který stojí 
v centru naší obce. Náhrobní kámen byl později nahrazen 
novějším leštěným kamenem a ten byl několikrát již 
opravován a čištěn. Každý rok si na naše vojíny bojující ve 
válce právě v této době vzpomeneme a den 28. října 
položíme květiny u památníku, následně pak i 11. listo-
padu zapalujeme svíčku na znamení konce první světové 
války.

Další, již čtvrtý díl Střípků Mladosmolivecké kroniky, 
bude pojednávat o době poválečné. Dočtete se v něm, třeba 
jak probíhala pozemková reforma u nás.

Čerpáno z Mladosmolivecké kroniky 1804 – 1995

Eva Kubová, kronikářka

Za to mi zaplatíš

Počet stran: 344; vydáno 2022; 1. vydání

Anotace: Jedná se o napínavý psychothriller, ve kterém musí mladá novinářka uniknout mstivému stalkerovi. 
Když Alice zvedala v redakci telefon, ještě netušila, že je její život v nebezpečí. Pak se ozval robotický hlas 
a vyhrožoval, že ji zabije. Následně pro ni někdo objednal její obvyklou kávu v nedaleké kavárně na minutu přesně 
s Aliciným příchodem. Tajemný muž o sobě dává vědět i každou následující středu. To, co se zprvu mohlo zdát jako 
nemístný vtip, se tak brzy stává případem stalkingu, ke kterému je přivolán detektiv Matthew Hill. Psychický teror 
se začíná stupňovat, stalker se zdá být stále blíž a Alice si tak musí rychle odpovědět na zásadní otázku: Kdo by jí 
mohl chtít usilovat o život?

HODNOCENÍ: 75,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Kateřina – Elixír lásky Rudolfa II.

Počet stran: 280; vydáno 2011; 1. vydání

Anotace: Vrchní archivář císaře Rudolfa II. Jakub Strada uspořádá pro svou dceru Kateřinu okázalou oslavu 
patnáctých narozenin. Říká se, že Stradův dům je plný uměleckých skvostů, proto se zvědavý císař rozhodne 
oslavu navštívit. Půvabná Kateřina a její nevinnost i krása mu učarují a vytrhnou ho ze smutku, kterým tak často 
trpí. Kateřina ale touží získat od císaře víc než jen jeho občasné návštěvy.

HODNOCENÍ: 88,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Bukvínkova dobrodružství

Počet stran: 80; vydáno 2015; 1. vydání

Anotace: Hlavní hrdina, chlapeček Bukvínek, narozený v bukovém lese a malý právě tak, jako ukazováček, se 
rozhodne jít do světa. Bukový les už je mu malý a okoukaný. Tak Bukvínek bloumá po světě a zažívá nová 
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HODNOCENÍ: 73,5%
Zdroj anotace: Národní knihovna ČR

Než přijde smrt

Počet stran: 336; vydáno 2014; 1. vydání
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vylodění v Itálii, skončil úspěchem… Ne tak již útěk britského plavidla z italského přístavu, v němž se jí podařilo 
zničit německý plovoucí dok. Náhoda svedla dohromady britské námořníky z miniponorky i britské válečné 
zajatce, Němce a Italy a donutila je spolupracovat. Spolupracovat ve jménu přežití, v něž ale nikdo z nich 
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Říjnové knižní hity

Květa Marešová ml., knihovnice

Střípky Mladosmolivecké kroniky 1914 – 1921 
- díl třetí
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víkend v Budislavicích
Běh hasičů do Svatohorských schodů

V hasičárně se otevřela střelnice a musím říct, že u ní 
bylo stále plno. Na grilu se pekly klobásky, hermelíny 
a kuřecí plátky, zákazníků bylo celkem dost, tak obsluha 
měla stále co dělat. Po dvacáté hodině přestali hrát pánové 
lidovky a skočilo se do modernějšího žánru v podobě 
reprodukované hudby, kterou zajišťoval Pavel Šlehofer 
z Budislavic, který zde před nedávnem nalezl své bydliště 
a hned se zapojil. Musím mu poděkovat, neboť nám vytrhl 
trn z paty, poněvadž byl v plánu večer s kytarou, ale zasáhl 
covid, tak muselo být hledáno náhradní řešení. Každo-
pádně večer rychle utíkal a najednou tu byl poslední song 
a po krátkém posezení se návštěvníci rozešli domů. Nedělní 
ráno bylo ve znamení přesunu stanů, aby se před 
hostincem mohl postavit skákací hrad, který nám spolu se 
stany jako tradičně zapůjčila Obec Mladý Smolivec, za což 
rovněž moc děkujeme. Dále proběhly přípravy na procesí 
k místní kapličce sv. Jana Nepomuckého. Od půl desáté 
probíhala v místním kostele mše svatá, kterou sloužil 
duchovní správce P. Ing. Jiří Špiřík Th. D. Po ukončení mše 
následovalo vystoupení Adélky Konvářové z Dožic 
na příčnou flétnu a procesí za účasti zástupců Matice 
sv. Jana Nepomuckého. Po příchodu ke kapličce jsem 
přednesl kratičký úvod a přivítal přítomné, zvláště pak pány 
ze Svatojánské matice, pana Mgr. Červenku, který vydal 
o kapličce brožuru, paní restaurátorku Simonu Žálkovou, 
která sochu restaurovala atd. Pan farář začal se samotným 
aktem, během kterého sochu požehnal. Po skončení 
obřadu byly k dispozici již zmiňované brožurky pana 
Červenky a pamětní svaté obrázky, které si mohli přítomní 
odnést domů. Odpoledne již byla opět před hostincem 
otevřená střelnice, skákací hrad, hrála kapela a opět si 

poutníci mohli dát něco dobrého z grilu. Za hasičárnou 
naše děvčata připravila pro naše nejmenší různé soutěže, 
kde si děti mohly pohrát a vyzkoušet různé disciplíny. Tady 
se sluší poděkovat panu Nachtmanovi, který nám povolil 
zmiňované soutěže uspořádat u něj na pozemku. 
Odpoledne rychle uplynulo a byl čas začít balit. Této 
činnosti se opět místní zhostili velice zodpovědně a pouťový 
víkend se stal minulostí. 

Závěrem bych chtěl všem zúčastněným poděkovat za 
pomoc, bez které se žádná akce neobejde, a moc si vážím 
lidí, kteří se snaží udržet obec v chodu, aby se z ní nevytratil 
život.

Honza Spour

Foto: Veronika Müllerová, Zdeňka Spourová

Po roční pauze jsem se v sobotu 10. září opět ocitla na 
známém místě – na Svaté Hoře v Příbrami, kde se konal již 
14. ročník běhu hasičů do Svatohorských schodů. Letos to 
s účastí vypadalo dobře, od nás jsme se přihlásily hned 
3 týmy – jeden mužský (Michal Krejčí a Lukáš Faměra) 
a dva ženské (já a Tereza Straková, Barbora Swietoňová 
a Kateřina Sobotová). Bohužel ze zdravotních důvodů 
museli někteří svoji účast v soutěži zrušit, a tak jsme spolu 
s Michalem vytvořili smíšenou dvojici.

V 9 hodin jsme se společně sešli na Svaté Hoře a šli si 
vyzvednout startovní čísla s balíčky. Novinkou letošního 
roku bylo, že smíšené dvojice nespadají pod kategorii 
Ostatní (tedy běžce se součtem věku nad 80 let), ale řadí se 
do mužské kategorie. To byl pro mě trochu šok, neboť to pro 
mě znamenalo, že při závodě ponesu na zádech prázdnou 
tlakovou lahev, tj. asi 10 kg navíc, stejně jako všichni muži. 
A jelikož vycouvat už jsem z toho nemohla, tak mi nezbý-
valo než zatnout zuby a připravit se na začátek závodu.

Vše probíhalo stejně jako v předchozích letech. Nejprve 
vyrazil slavnostní průvod z náměstí T. G. Masaryka na 
svatou Horu, poté proběhlo slavnostní zahájení, kde orga-
nizátoři závodu nejen shrnuli pravidla, ale také přivítali 
soutěžící ze zahraničních měst: z Italského Ledra 
a Německého Freibergu. Když doběhli předběžci, bylo 
načase, abychom se odebrali dolů do Dlouhé ulice na start. 
Jednotlivé týmy byly totiž pouštěny po 3-5 minutách. Měli 
jsme pořadové číslo 5, tak jsme to měli alespoň brzy za 
sebou. 

Kolem půl 12 jsme si s Michalem vzali tlakové lahve na 
záda, helmu a vyzbrojili se dvěma hadicemi typu C 
s proudnicí a čekali na pokyn, že můžeme vyrazit. Hadice 
s proudnicí jsme po cca 120 metrech odložili a řádně spojili 
na kontrolním úseku a vyrazili jsme vstříc 289 schodům. 
Už po pár schodech jsem cítila, že letos to žádný rekordní 

výkon nebude. Ke konci už jsem přemýšlela, jak nejrychleji 
se té zátěže zbavit a zda ty schody nejsou nekonečné. 
Posledních pár schodů a rovinku do cíle už mě musel 
Michal táhnout, abych to těsně před koncem nevzdala, za 
což mu patří mé velké díky. Naštěstí v cíli na nás jako každý 
rok čekal tým zdravotníků, kteří nám ihned sundali ze zad 
tlakové lahve a odstrojili mě z helmy, bundy a bot. Já si na 
chvíli lehla, abych popadla dech a vzpamatovala se. 
Když už jsem získala správnou barvu a dech se mi zklidnil, 
přišel ke mně moderátor s mikrofonem a zeptal se mě, 
jakožto první ženy ze smíšených týmů, která doběhla 
s tlakovou lahví na zádech, jaké z toho mám pocity a dojmy. 
Popravdě jsem přiznala, že to nebylo vůbec lehké a že muže 
za jejich výkony s tímto na zádech obdivuji.

I letos bylo možné celý závod sledovat živě díky 
7 kamerám rozmístěným po celé trati.

Doběhli jsme s časem 6:49 a umístili se tak na 33. místě 
z 38 mužských týmů. No myslím, že kdyby býval mohl 
Michal běžet s Lukášem, určitě by se umístili někde na 
předních pozicích. Ale i tak jsem ráda, že jsem si to mohla 
vyzkoušet. A příští rok už snad opět s Terezou za ženy a bez 
zátěže.

Aneta Tichá

Foto: Josef Tichý

pokračování z úvodní stránky
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Možná všechny, kteří sledují obecní webové stránky 
obce, překvapil plakát a posléze i hlášení v místním 
rozhlase, že se v Budislavicích uskuteční další akce 
s názvem „Budislavické bublání.“ Budislavice jsou známé 
svým pořádáním akcí roztodivného typu, ale přesto jsme si 
kladli otázku, co to vlastně je?

Každopádně se do naší obce přistěhoval další člověk, 
který se nebojí zorganizovat nějakou tu akci pro sousedy 
a lidi, kteří toto rádi navštěvují. Pan Michal Jan, který již 
před lety zakoupil chalupu „U Čimerů“ v Budislavicích a je 
již rok v této chalupě natrvalo žijícím občanem, se tohoto 
nápadu zhostil velmi zodpovědně. Krom své práce 
konstruktéra pan Jan našel zálibu ve výrobě vín, ciderů 
a podobně. Kdo to v Budislavicích dobře zná, tak ví, že na 
pozemku u jeho domu byl před dvěma lety vysázen 
vinohrad. I když již ve vinohradu jsou v letošním roce 
i hrozny, tak pan Jan jezdí sklízet hrozny do lokalit jižní 
Moravy, kde se přece jen vínu daří trošku lépe. Nasbírané 
hrozny potom převeze na svoji budislavickou adresu a zde 
započne se zpracováním hroznů a posléze i výrobou vína.

Akce probíhala na dvoře jeho nemovitosti a mohli jsme 
ochutnat výborný burčák, skvělá vína a lahodné cidery 
z jeho produkce. Za sebe musím říci, že jsem byl překvapen 
co také v Budislavicích máme, neboť výroba vín 
v Budislavicích pro mě byla velkou neznámou. Myslím, že 
nebyl překvapen pouze pořadatel akce, ale i všichni 

přítomní, kolik se na dvorku „U Čimerů“ sešlo lidí. 
Účastníci ochutnávali a také si v hojné míře odnášeli 
produkty s sebou, takže připravené množství nakonec vyšlo 
akorát a všichni byli spokojeni.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem zúčastněným za 
podporu akce, neboť se tyto akce dělají proto, aby se lidé 
sešli a tak nějak poklábosili a utužili partu. Obci Mladý 
Smolivec za poskytnuté stoly a lavice a panu domácímu za 
výborný nápad a za další připravenou akci v Budislavicích.

Honza Spour

Foto: Zdena Spourová

Dlouho jsme doma váhali, zda vyrazit s naším ročním 
synem na dovolenou k moři, nebo jestli si neužít třeba jen 
prodloužený víkend někde tady po Čechách. Dávali jsme si 
dohromady pro a proti, ale nakonec zvítězila touha se po 
několika letech vykoupat v moři.

Když už jsme se rozhodli pro dovolenou v zahraničí, 
začali jsme řešit, zda pojedeme autem nebo letecky. 
Letecká varianta by samozřejmě byla rychlejší a Domča by 
cestu mohl lépe zvládnout než, když bude 12 hodin sedět 
připoutaný v autosedačce. Pročítala jsem různé diskuse 
a weby, kde maminky píšou své zážitky z letadla a jak 
případně zabavily své děti. Po několikadenním váhaní 
nakonec vyhrála vlastní doprava autem, a to i z mnoha 
dalších důvodů: v případě potřeby dřívějšího odjezdu, 
výlety apod.

Našli jsme krásný apartmán blízko moře v Chorvatské 
Vodici. Dovolená byla zaplacená, cesta naplánovaná, tak 
už zbývalo pouze se zabalit a připravit na cestu. Sepsala 
jsem si seznam, co všechno budu hlavně pro Dominika 
potřebovat. Za nejdůležitější jsem považovala mít všechny 
možné léky, jako např. na rýmu, bolest v krku, horečku, 
zánět v oku, uchu, bolest zoubků. Koupila jsem mu i boty 
do vody, malé plavečky, koupací oblečení s UV faktorem 
50+, plážový stan, kruh pro malé děti a samozřejmě 
koupací plenky. Po zabalení oblečení a hygieny, přišly na 
řadu hračky. Na internetových diskusích jsem se dočetla 
rady, že nejvíce při cestách fungují nové hračky, které 
nejsou ještě pro dítě okoukané. Tak jsem Domčovi pár 
nových hraček také pořídila, aby se hlavně v autě měl čím 
zabavit. Jako poslední jsem balila jídlo, měli jsme sice 
zaplacenou polopenzi a počítala jsem s tím, že Dominik 
bude něco málo jíst s námi, ale pro případ potřeby jsem mu 
vezla ještě domácí jídlo, přesnídávky, kaši a nějaké dětské 
křupky a sušenky na mlsání. Tím, že jsem měla všechno 
sepsané na papíře a zavčasu sehnané, šlo balení v celku 
rychle.

Odjezd z domova jsme měli naplánovaný na večerní 
hodiny, aby Dominik co nejvíce cesty zaspal. Měla jsem 
trochu obavy, jak celá cesta bude vypadat, jeli jsme 
společně s mými rodiči a rozhodli jsme se, že pojedeme 
jedním autem všichni společně. Nakonec cesta proběhla 
mnohem klidněji, než jsem čekala. Malý se samozřejmě 

párkrát za noc vzbudil, ale podařilo se mi ho celkem rychle 
znovu uspat, takže zaspal velkou část cesty. A jelikož jsme 
na Chorvatské hranice dorazili za 8 hodin, tak cesta rychle 
utekla. A neboť jsme dorazili dřív, než jsme čekali, udělali 
jsme si hned první výlet, a to do národního parku Plitvická 
jezera. Byla tam krásná příroda, viděli jsme i nejdelší tamní 
vodopád, akorát to není úplně výlet vhodný pro dítě 
v kočárku. Sice se tam chodí po dřevěných chodnících, 
které jsou pevné a široké, ale jsou tam i schody a díky 
velkému množství lidí, jsme měli problém se s kočárkem 
proplést. A nepřálo nám ani počasí. Při příjezdu sice 
vycházelo sluníčko a vypadalo to, že bude svítit celý den, 
ale v průběhu dopoledne se zatáhlo a začalo pršet. Pršelo 
víc a víc až z toho byl nekončící „slejvák“. Všichni včetně 
Domči jsme promokli až na kost, takže jsme se snažili co 
nejrychleji dostat na parkoviště k autu. Po silnicích se valila 
voda a ani s kočárkem se v tu chvíli dobře nemanipulovalo. 
Když jsme se konečně dostali k autu, bylo potřeba, 
abychom alespoň Dominika převlékli do suchého oblečení. 
Myslím, že nikdo z nás takhle moc ještě nikdy nezmokl, 
jako tam v první den naší dovolené. Naštěstí to byl jediný 
deštivý den z celé dovolené.

Byla jsem moc ráda, že s námi jeli i mí rodiče. Hodně 
nám s Domčou pomáhali, a i on vypadal spokojeně, když 
viděl babičku a dědu každý den. A my s manželem jsme 
měli možnost vyrazit i na nějaký ten výlet pouze sami dva. 
Moře nebylo zrovna teplé, takže koupání v něm nebyla 
Domčova oblíbená činnost, raději si hrál na břehu 
s kamínky nebo se v moři pouze procházel, zato koupání 
v bazénu si užíval. Zalíbily se mu i procházky po molech 
v přístavu, ale největší úspěch mělo dětské hřiště 
s houpačkami a skluzavkou.

Dovolenou jsme si všichni užili, i když občas měl Domča 
své slabší chvilky a nebylo s ním lehké pořízení, o to víc 
jsem si vážila toho, že jsme na něj byli čtyři. Cestu zpátky 
Dominik zaspal skoro celou, vzbudil se asi jenom 2× a ani 
na hranicích Chorvatska jsme naštěstí nestáli déle jak 
15 minut. Za 10,5 hodiny jsme dorazili domů opálení 
a šťastní, protože všude dobře doma nejlíp. Na tuto 
dovolenou budu dlouho vzpomínat, neboť to byla moje 
první v roli mámy.

Aneta Tichá
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již rok v této chalupě natrvalo žijícím občanem, se tohoto 
nápadu zhostil velmi zodpovědně. Krom své práce 
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a podobně. Kdo to v Budislavicích dobře zná, tak ví, že na 
pozemku u jeho domu byl před dvěma lety vysázen 
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Moravy, kde se přece jen vínu daří trošku lépe. Nasbírané 
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započne se zpracováním hroznů a posléze i výrobou vína.

Akce probíhala na dvoře jeho nemovitosti a mohli jsme 
ochutnat výborný burčák, skvělá vína a lahodné cidery 
z jeho produkce. Za sebe musím říci, že jsem byl překvapen 
co také v Budislavicích máme, neboť výroba vín 
v Budislavicích pro mě byla velkou neznámou. Myslím, že 
nebyl překvapen pouze pořadatel akce, ale i všichni 

přítomní, kolik se na dvorku „U Čimerů“ sešlo lidí. 
Účastníci ochutnávali a také si v hojné míře odnášeli 
produkty s sebou, takže připravené množství nakonec vyšlo 
akorát a všichni byli spokojeni.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem zúčastněným za 
podporu akce, neboť se tyto akce dělají proto, aby se lidé 
sešli a tak nějak poklábosili a utužili partu. Obci Mladý 
Smolivec za poskytnuté stoly a lavice a panu domácímu za 
výborný nápad a za další připravenou akci v Budislavicích.
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synem na dovolenou k moři, nebo jestli si neužít třeba jen 
prodloužený víkend někde tady po Čechách. Dávali jsme si 
dohromady pro a proti, ale nakonec zvítězila touha se po 
několika letech vykoupat v moři.

Když už jsme se rozhodli pro dovolenou v zahraničí, 
začali jsme řešit, zda pojedeme autem nebo letecky. 
Letecká varianta by samozřejmě byla rychlejší a Domča by 
cestu mohl lépe zvládnout než, když bude 12 hodin sedět 
připoutaný v autosedačce. Pročítala jsem různé diskuse 
a weby, kde maminky píšou své zážitky z letadla a jak 
případně zabavily své děti. Po několikadenním váhaní 
nakonec vyhrála vlastní doprava autem, a to i z mnoha 
dalších důvodů: v případě potřeby dřívějšího odjezdu, 
výlety apod.
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v přístavu, ale největší úspěch mělo dětské hřiště 
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své slabší chvilky a nebylo s ním lehké pořízení, o to víc 
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MŠ Starý Smolivec MŠ Starý Smolivec

Září ve školce
Po prázdninách děti poznaly nového kamaráda Ferdu. 

Bude je provázet celým školním rokem a děti s ním zažijí 
spoustu dobrodružství. Společně jsme mu vyprávěli zážitky 
z dovolených i návštěv u prarodičů. Ferda pozval děti do 
lesa, ukázal jim mraveniště a naučil je sbírat jedlé houby 
a těšit se z krásy červených muchomůrek. Ve třídě mu děti 
na oplátku ukázaly, kde si má hrát, kam uklidit hračky, kdy 
se připravit na svačinku. Domluvily se s ním na pravidlech, 
která budou společně dodržovat.

Velkou změnou pro všechny bylo přestěhování postýlek 
z ložnice v patře do přízemí, kde se postýlky před spaním 
rozkládají na koberci v herně. Děti byly zvyklé v pondělí 
vyrobit stavby a hrát si v nich až do pátku. V rámci 
úsporných opatření se však bylo potřeba trochu uskromnit. 
Horní patro školky se tak momentálně nevytápí, schodiště 

je před únikem tepla chráněno mohutným závěsem, o který 
se školce postaral obecní úřad. Děti se novému režimu brzy 
přizpůsobily a naučily se všechny velké stavby před 
spinkáním rychle uklidit. Díky tomuto opatření navíc 
můžeme dětem ve třídě zajistit teplotu, na kterou jsou 
zvyklé. Od měsíce září došlo k navýšení cen potravin oproti 
minulému školnímu roku, proto i naše školka byla nucena 
zdražit stravné. O všech změnách jsme informovali rodiče 
na schůzce 21. září.

V měsíci říjnu si budeme užívat krásy podzimu, čeká nás 
například již tradiční dýňování s rodiči.

Za mateřskou školu Stanislava Marková
Foto: Milena Tatarová

Mateřská škola Starý Smolivec přijme od 1. 1. 2023 učitele, učitelku MŠ na plný úvazek.

Platové zařazení dle platných platových tabulek pro pedagogické pracovníky, 

Kvalifikační předpoklady dle zákona 563/2004 Sb., o pedagogických pracovnících (předškolní a mimoškolní pedagogika).

Požadujeme: kladný vztah k dětem, spolehlivost, vstřícnost, dobrý zdravotní stav, trestní bezúhonnost, hra na hudební 
nástroje vítána a znalost práce na PC výhodou.

Životopisy zasílejte, co nejdříve, nejpozději do 15. 10. 2022, na email: ms.smolivec@seznam.cz

Prvotní kontakt Tel.: 371585439, 606602525

Mateřská škola Starý Smolivec přijme od 1. 1. 2023 vedoucí školní jídelny na 0,13 úvazku. 

Pracovní doba je možná dohodou. Znalost práce na PC nutná. 

Vhodné pro muže i ženy, jako vedlejší pracovní poměr, na MD, důchodce.

Zájemci mohou kontaktovat MŠ: ms.smolivec@seznam.cz, Tel.: 371585439, 606602525

Nabídka práce:



Š
K
O

LY
, 

Š
K
O

L
K
Y

SMOLIVECKÉ NOVINY   10/2022 15

Kupón na řádkovou inzerci Jméno a příjmení:

Adresa:

Kupón slouží pro řádkovou inzerci v jednom vydání Smoliveckých novin o maximální délce 120 znaků včetně mezer a kontaktu ke zveřejnění.
Vyplněný kupon doručte do redakce - Mladý Smolivec 95, 335 01 Nepomuk
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Září ve školce
Po prázdninách děti poznaly nového kamaráda Ferdu. 

Bude je provázet celým školním rokem a děti s ním zažijí 
spoustu dobrodružství. Společně jsme mu vyprávěli zážitky 
z dovolených i návštěv u prarodičů. Ferda pozval děti do 
lesa, ukázal jim mraveniště a naučil je sbírat jedlé houby 
a těšit se z krásy červených muchomůrek. Ve třídě mu děti 
na oplátku ukázaly, kde si má hrát, kam uklidit hračky, kdy 
se připravit na svačinku. Domluvily se s ním na pravidlech, 
která budou společně dodržovat.

Velkou změnou pro všechny bylo přestěhování postýlek 
z ložnice v patře do přízemí, kde se postýlky před spaním 
rozkládají na koberci v herně. Děti byly zvyklé v pondělí 
vyrobit stavby a hrát si v nich až do pátku. V rámci 
úsporných opatření se však bylo potřeba trochu uskromnit. 
Horní patro školky se tak momentálně nevytápí, schodiště 

je před únikem tepla chráněno mohutným závěsem, o který 
se školce postaral obecní úřad. Děti se novému režimu brzy 
přizpůsobily a naučily se všechny velké stavby před 
spinkáním rychle uklidit. Díky tomuto opatření navíc 
můžeme dětem ve třídě zajistit teplotu, na kterou jsou 
zvyklé. Od měsíce září došlo k navýšení cen potravin oproti 
minulému školnímu roku, proto i naše školka byla nucena 
zdražit stravné. O všech změnách jsme informovali rodiče 
na schůzce 21. září.

V měsíci říjnu si budeme užívat krásy podzimu, čeká nás 
například již tradiční dýňování s rodiči.

Za mateřskou školu Stanislava Marková
Foto: Milena Tatarová

Mateřská škola Starý Smolivec přijme od 1. 1. 2023 učitele, učitelku MŠ na plný úvazek.

Platové zařazení dle platných platových tabulek pro pedagogické pracovníky, 

Kvalifikační předpoklady dle zákona 563/2004 Sb., o pedagogických pracovnících (předškolní a mimoškolní pedagogika).

Požadujeme: kladný vztah k dětem, spolehlivost, vstřícnost, dobrý zdravotní stav, trestní bezúhonnost, hra na hudební 
nástroje vítána a znalost práce na PC výhodou.

Životopisy zasílejte, co nejdříve, nejpozději do 15. 10. 2022, na email: ms.smolivec@seznam.cz

Prvotní kontakt Tel.: 371585439, 606602525

Mateřská škola Starý Smolivec přijme od 1. 1. 2023 vedoucí školní jídelny na 0,13 úvazku. 

Pracovní doba je možná dohodou. Znalost práce na PC nutná. 

Vhodné pro muže i ženy, jako vedlejší pracovní poměr, na MD, důchodce.

Zájemci mohou kontaktovat MŠ: ms.smolivec@seznam.cz, Tel.: 371585439, 606602525

Nabídka práce:
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